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  Již jste si na tomto serveru mohli přečíst reportáž  z akce od Pavla  Jarčevského, ale poslední
Špíz si snad zaslouží trošku více publicity.  Alespoň jako poděkování za snahu hlavnímu
organizátorovi Pavlu  Pokornému. Kdo
zkoušel něco podobného organizovat, ví, co to stojí úsilí  a nervů - s nejistým výsledkem. V
nedávné době zaniklo více festivalů  různého rozsahu a každého je škoda. 
Folkový špíz
patřil k těm menším,  místním, bez největších hvězd, ale s dostatečně dobrým obsazením, 
příjemnou atmosférou a ochotnými lidičkami kolem. Byla jsem zde, žel,  jen jednou, tudíž
nemám možnost srovnání, ale závěrečný 23. Folkový špíz  ve svém 13. ročníku (jelikož kdysi
se konaly i 2 Špízy ročně) se  rozhodně vydařil.
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          Celý hudební maraton oficiálně zakončila společná píseň Honzy Řepky a PavlaPokorného. Vytrvalí jedinci ovšem pokračovali v přilehlém baru ve zpívání až do rána a vevestibulu zas probíhaly "vědecké" debaty dalších účastníků z pódia i hlediště. Ráno poslednípřespávající zbytky vzali zavděk nabídnutým kafem i čajem od paní z bufetu a zbýval jenodjezd. Snad se za pár let situace změní a Pavel založí třeba Folkovou jehlu, jak mu párkamarádů navrhovalo. Díky za vše, bylo tam opravdu příjemně.
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